
1 
 

OR-RM.0012.4.8.2022 

 

Protokół Nr 1/22 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 21 stycznia 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper  o godzinie 08:10 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 9 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper odczytał porządek posiedzenia, do którego 

wprowadzono zmiany w związku z nieobecnością dyrektorów Zespołu Szkól Zawodowych 

w Koronowie i Liceum Ogólnokształcącego w Koronowie. 

Członek komisji Pan Wojciech Orliński przybył na posiedzenie komisji w pkt.2. 

Do porządku posiedzenia komisji wprowadzono punkt z planu pracy komisji przewidziany 

do realizacji w miesiącu lutym br. 

Za zmianą porządku posiedzenia głosowało 8 członków komisji. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja dyrektora Żłobka Samorządowego w Koronowie i dyrektora Przedszkola 

Samorządowego w Oddziałami Integracyjnymi w Koronowie. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.            
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2. Informacja dyrektora Żłobka Samorządowego w Koronowie i dyrektora 

Przedszkola Samorządowego w Oddziałami Integracyjnymi w Koronowie. 

Dyrektor Żłobka Samorządowego w Koronowie przedstawiła informację na temat 

funkcjonowania żłobka. 

Pani dyrektor poinformowała zebranych, że w związku z pandemią COVID-19 w roku 

2021 zdarzały się sytuacje zamknięcia placówki oraz zawieszania zajęć w poszczególnych 

grupach. Podczas wchodzenia dzieci do żłobka rodzice mają obowiązek stosowania 

maseczek, a dzieciom mierzona jest temperatura. Frekwencja jest na średnim poziomie. 

W placówce stosowane są wszystkie obostrzenia. 

Jeśli chodzi o budynki, to Miejsko – Gminny Zespół Edukacji w Koronowie prowadzi 

korespondencję z wykonawcą. Ponieważ są pewne rzeczy jeszcze do naprawienia. 

W Koronowie największy problem jest z dachem. Natomiast we Wtelnie z toaletami.  

Dyrektor M – GZE w Koronowie poinformowała zebranych, że cały czas wysyłane są do 

wykonawcy wezwania. Trwa to już bardzo długo. 

Radna Pani Małgorzata Szymczak zadała pytanie: Ile jest dzieci oczekujących na 

przyjęcie do placówki? 

Pani dyrektor żłobka odpowiedziała, że w Koronowie jest jeszcze lista rezerwowa 

z września 2021 r. 

Informację na temat funkcjonowania Przedszkola Samorządowego z Oddziałami 

Integracyjnymi w Koronowie przedstawiła wicedyrektor placówki.  Przedszkole posiada 

dwa budynki przy ul. Dworcowej i ul. Paderewskiego w Koronowie. Budynek przedszkola 

przy ul. Dworcowej jest po termomodernizacji. Odnowione zostały wszystkie sale 

i szatnia oraz łazienki. Dzięki wsparciu rodziców zrobione zostało również nowe 

ogrodzenie. A dzięki środkom z budżetu gminy  są nowe meble w kuchni przedszkola.  

Pojawiają się też pewne mankamenty, chodzi głównie o wentylację. Pani dyrektor jest 

w kontakcie z wydziałem inwestycji urzędu.  

Jeśli chodzi o pandemię to zachowane są wszystkie standardy sanitarne. Wzrost 

zachorowań w placówce był na przełomie X i XI. 2021 r. i wówczas zawieszone zostały 

zajęcia w jednym budynku. Dwie klasy były na kwarantannie, a pozostałe dzieci miały 

zajęcia zdalne z wychowawcami. 
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W budynku przy ul. Paderewskiego zdarzają się różne usterki. Są one na bieżąco 

zgłaszane. W przedszkolu odbywają się zajęcia logopedyczne i profilaktyczne. 

Prowadzone są również zajęcia dodatkowe ogólnorozwojowe: plastyczne, teatralne, 

czytelnicze, a także zajęcia sensoryczne. W placówce pracuje również neurologopeda. 

Zajęciami z logopedą objętych jest 13 dzieci.  

Dyrektor M- GZE poinformowała zebranych, że w Buszkowie ma zostać przygotowana 

dodatkowa sala do zajęć przedszkolnych. 

Od początku pandemii zawieszone zostały zajęcia na basenie. 

Członkowie komisji przeprowadzili dyskusję w sprawie wznowienia działalności basenu.  

W wyniku dyskusji stwierdzono, że należy dołożyć wszelkich starań, aby niecka 

basenowa w przedszkolu przy ul. Paderewskiego zaczęła działać.  

Dyrektor M – GZE poinformowała członków komisji, że ogłoszono trzy konkursy na 

dyrektorów szkół: Szkoła Podstawowa Nr 1 w Koronowie, Szkoła Podstawowa nr 2 

w Koronowie i Szkoła Podstawowa w Buszkowie. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Kierownik Wydziału Wydział Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania 

Energią Pani Agata Szulc przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta i Gminy Koronowo na lata 2021-2030 z perspektywą do 2040”. 

Pani Karolina Drzewiecka z firmy Westmor Consulting, omówiła istotę powstania Programu 

Ochrony Środowiska, oraz etapy powstawania aktualnego Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Koronowo. W następnej części wystąpienia, Pani Drzewiecka wskazała główne 

elementy programu tj.: 

-Charakterystykę gminy, uwzględniającą analizę sytuacji społeczno-gospodarczej oraz 

stanu infrastruktury; 

- Uwarunkowania zewnętrzne i wewnętrzne realizacji Programu na szczeblu krajowym, 

wojewódzkim, powiatowym oraz gminnym; 

- Analizę jakości środowiska na terenie gminy wraz z planowanymi działaniami 

ekologicznymi; 

- Obszary interwencji, kierunki interwencji, cele oraz zadania wraz z harmonogramem 

ich realizacji; 

http://www.bip.koronowo.pl/?cid=788
http://www.bip.koronowo.pl/?cid=788
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-Propozycję systemu wdrażania i monitorowania Programu wraz z zadaniami z zakresu 

ochrony środowiska ujętymi w Programie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania przez 

Gminę Koronowo dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany źródła ogrzewania 

w celu ograniczenia niskiej emisji. 

 

Członkowie Komisji  głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji 

ze środków budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji polegającej na demontażu 

z transportem i unieszkodliwianiem odpadów niebezpiecznych zawierających azbest.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła 

projekty uchwał: 

 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2022. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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3.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

w drodze inkasa podatków od osób fizycznych wpłacanych w formie łącznego zobowiązania 

pieniężnego oraz podatków: rolnego, od nieruchomości i leśnego nie stanowiących łącznego 

zobowiązania pieniężnego oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia przez Gminę Koronowo zadań Powiatu 

Bydgoskiego w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski przedstawił projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza 

Koronowa. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz określenia  zasad prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach. 

Zastępca Kierownika Wydziału Nieruchomości i Gospodarki gruntami Pani Angelika Walat 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Sprawy bieżące komisji. 

Członkowie komisji sformułowali wniosek: 

Zorganizować w miesiącu lutym br. spotkanie z Wolnym Związkiem Zawodowym „Forum – 

Oświata”. 
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Głosowanie: 

Za – 9 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów 

Radny Pan Patryk Bociek poruszył sprawę terenu przy byłej szkole w Więzownie. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper, że w tej sprawie jest prowadzone postępowanie 

sądowe. W związku z czym nie można na tym terenie wykonywać żadnych prac.  

Radny Pan Piotr Mitera wrócił do projektu uchwały w sprawie nagradzania osób wybitnie 

uzdolnionych np. w sporcie, kulturze, itd.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski wyjaśnił, że projekt ma być 

przygotowany w miesiącu lutem br.  

Radna Pani Małgorzata Szymczak zasugerowała aby zorganizować spotkanie 

z dyrektorami szkół z gminy Koronowo. Członkowie komisji zdecydowali, iż w miesiącu 

lutym br. na posiedzeniu komisji podejmą decyzję kogo zaprosić na spotkanie.  

Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk przedstawiła problem 

pozostawionych dwóch samochodów przed świetlica wiejską w Tryszczynie. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper odczytał pismo sołtysa Krąpiewa. 

 

Pismo stanowi Załącznik Nr 2 niniejszego protokołu. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia  

o godz. 11.40 zamknął posiedzenia Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                               /-/  Artur Koper 


